
KS Ledina
Vloge za sprejem v vrtec - Komisija za socialno zdravstvene

zadeve pri svetu KS se je sestala 14. maja. Člani so obravnavali vloge
za sprejem v vrtec. Za sprejem otrok v jaslice ni bilo problemov, ker
je dovolj prostih mešt, za višje starostne skJpine otrok pa so člani
komisije napravili za sprejem prioritetno listo.

• * *
Programska izhodišča clvilne zaščite - Štab za CZ se je sestal 16.

maja. Na sestanku so člani obravnavali in sprejeli programska izho-
dišča civilne zaščite za leto 1985 ter sprejeli roke izvedbe posamez-
nih nalog. Med drugim so se dogovorili tudi, da povabijo na pogovor
poveljnike štabov za CZ in OZD in skupnosti ter ustanov, kjer imajo
formalne splošne enote CZ zaradi skupnega pregleda usposobljeno-
sti ter enot. Poveljnik štaba in predsednica sveta stanovalcev KS
bosta sklicala predsednike skupnosti stanovalcev in predstavnika
gasilske brigde na skupni sestanek kjer bi se dogovorili o skupnem
pregledu vseh podstrešij in kleti ter o nabavi gasilnih aparatov in
kompletov reševalnega orodja.

• • •
Skupščina delegatov - Skupščina delegatov krajevne skupnosti

je zasedala 16. maja. Obravnavali so predloge statuta KS. Največ
razprave je bilo okrog datuma krajevnega praznika. V javni razpravi
so namreč predlagali, da bi bil praznik na dan ustanovitve OŠ
Ledina, \o je 3. september.

Zaradi težav pri organiziranju prireditve na ta dan, takrat so
namreč še letni dopusti, so se člani skupščine odločili, da je krajevni
praznik KS Ledina 21. junij.

Z malo zamude so člani skupščine obravnavali realizacijo finanč-
nega plana KS za leto 1984. Ker so bila sredstva porabljena za
namene, kot je bilo planirano, člani niso imeli pripomb.

Predsednik sveta je člane skupščine seznanil tudi s težavami
planiranja KS. Zaradi uskladitve srednjeročnega plana je KS zapro-
sila vse OZD, skupnosti in ustanove za njihove srednjeročne razvojne
plane, vendar je bil uspeh minimalen. To pa otežuje delo planske
komisije krajevne skupnosti.

• * *
Zbiranle oblačil - V KS Ledina so imeli 23. maja akcijo zbiranja

oblačil. Clanice odbora RK so ugotovile, da so krajani letos prispe-
vali več oblačil kot prejšnja leta. Ob tej priložnosti se odbor RK

'zahvaljuje vsem darovalcem, kot tudi za pomoč pri izvedbi akcije
gojencem Doma učencev Tabor, Kartonažni tovami in Elektro Ljub-
Ijana mesto.


